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§ 1 Mötets öppnande och närvaro 

Pensionärsrådets beslut  

Ordföranden öppnar mötet och kontrollerar närvaron. 
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§ 2 Val av justerare 

Pensionärsrådets beslut  

Lars Skogsberg, SPF, väljs att justera dagens protokoll. 
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§ 3 Föregående protokoll 

Pensionärsrådets beslut 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
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§ 4 Mötesdatum 2024  

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet noterar informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommande möten för pensionärsrådet under 2024 är 27 juni, 19 september och 12 

december. 
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§ 5 Breddat äldreomsorgslyft  

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Äldreomsorgschef Marco Niemelä redogör för att en del personal som är anställda i 

äldreomsorgen har fått möjlighet att revidera sin kompetens genom att studera 

vidare till undersköterska. 13 personer inom äldreomsorgen och LSS har gått 

utbildningen från tidigare vårdbiträde till undersköterska. Kommunen betalar också 

utbildning till att bli specialistsjuksköterska. Vårdbiträden anställs inte, utan Åmåls 

kommun siktar på att fler ska utbilda sig till undersköterskor. 

En sjuksköterska arbetar nu inom demensteam. En annan sjuksköterska arbetar 50% 

på Träffpunkten med välfärdsteknikfrågor. Det finns ett visningsrum för detta. Det 

har också gjorts en uppdatering av trygghetslarm på särskilt boende.  

Äldreomsorgslyftet pågår till 2026-12-21. Senast i maj 2024 ska det presenteras en 

plan för hur pengarna ska fördelas.  

Lisette Lindenström, SPF, lyfter frågan om höjd kompetens för språkutbildning och 

hur det ser ut i kommunen. Marco Niemelä redogör för att arbetsmarknadsenheten 

och vuxenutbildningen samarbetar för att personalen ska få en grundläggande 

språkutbildning.  

Jan-Erik Samuelsson poängterar att för att klara gymnasiet ska individen vara 

godkänd i svenska, vilket också är en viktig del. 

Marco Niemelä redogör vidare för att semestervikarierna ligger på runt 250 

ansökningar per år. Cirka 40 av dessa personer tas inte in på grund av 

språkförbistringar. En del personal får även lämna arbetet i ett senare skede på 

grund av en icke fullgod språkkompetens. 

Lars-Olof Ottosson (C) lyfter in från politikens sida att man känner till detta 

problem. 

Lars Skogsberg, SPF, har en fråga om utbildningen till undersköterska. Marco 

Niemelä beskriver att man är välkommen att arbeta 300 LAS dagar. Anställningen 

avslutas dock om personen inte efter 300 LAS dagar påbörjar studier till 

undersköterska. Lisette Lindenström undrar om vuxenutbildningen har rätt 

förutsättningar att klara uppdraget vad gäller svenska språket. Jan-Erik Samuelsson 

bekräftar att vuxenutbildningen fullföljer sitt uppdrag på ett gott sätt.  
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§ 6 Hemtjänstindex 

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Utifrån fyra parametrar görs en undersökning av hemtjänstindex bland samtliga 

kommuner i Sverige. Parametrarna är informationsplanering, biståndshandläggning, 

utförande planering samt stöd och utveckling. Marco Niemelä redogör för att man i 

denna undersökning har vänt sig direkt till seniorerna vad gäller frågor om 

personalkontinuitet, anpassat biståndsbeslut, trygghet, förtroende, bemötande, 

flexibilitet, valmöjlighet samt hur personalkontakten ser ut för brukarna med mera. 

Lars Skogsberg, SPF, frågar hur hemtjänstindex registreras. Marco förklarar att 

grunden i senior alert bygger på att frågor kring de fyra områdena bildar en 

poängsammanställning. Resultatet används sedan i det riskförebyggande arbetet 

med undersköterskor, sjuksköterskor och rehab.  

Lars – Olof Ottosson (C) frågar vem som är ansvarig. En fast omsorgskontakt gör 

riskbedömningarna. Man ska också vara inskriven i hemsjukvården enligt Marco. 

Lars - Olof Ottosson (C) poängterar att detta borde fler seniorer vara med på för att 

förbättra i det riskförebyggande arbetet.  

Åmåls kommun ligger på plats 153 av 290 kommuner i senaste undersökningen. 

Kommunen ligger i mitten vad gäller information, biståndshandläggning, utförande 

samt stöd och utveckling. Samhall bedriver också hemtjänst för brukare som endast 

har behov av serviceinsatser. En så kallad räknesnurra där personer kan räkna ut 

preliminära kostnader för hemtjänst är på gång att installeras på kommunens 

hemsida.  

Många kommuner arbetar idag med förenklad biståndsbedömning vad gäller 

exempelvis trygghetslarm och mat.  

Det finns även möjlighet för brukarna att lämna synpunkter via dator eller i 

pappersform. Särskild kontaktperson är behjälpliga med detta. 

Britt Marie Lundin, PRO, frågar om brukarna har rätt att få hjälp med till exempel 

hundpromenader. Nej, svarar Marco. Det ligger på det egna ansvaret eller brukarens 

anhöriga. I ett större perspektiv kan det diskuteras om offentlig sektor ska ha ansvar 

för husdjur. 
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§ 7 Effekter av bemanning och resurstid inom 
äldreomsorgen 

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Ett intensivt arbete pågår vad gäller en minskning av täthet på särskilt boende. 

Förvaltningen har valt att gå in och se över bemanningen på natten. Det handlar om 

hur många nattimmar som behövs från personalens sida. För tillfället ligger 

bemanningen i snitt på 0,68 personal per brukare inom demensen. På vanliga 

äldreomsorgsplatser ligger snittet på 0,62 personal per brukare. Nattbemanningen är 

liknande som förut. På demensboende har Åmåls kommun en dagtidsbemanning 

från tidigare 0,76–0,72 till 0,68. I praktiken innebär en bemanningsminskning från 4 

personal till 3. Marco Niemelä poängterar att han inte har fått något politiskt 

uppdrag att minska ytterligare. Inga förändringar syns heller i Socialtjänstlagen eller 

Hälso- och sjukvårdslagen. 

Margareta Gillberg, PRO, frågar om problem inom vården och anställdas uppgifter i 

Provinstidningen. Marco Niemelä förklarar heltidsresan och resursbemanning. En 

del personal är inte vana att gå från en avdelning till en annan, vilket kan inträffa på 

grund av överanställning  

Den debatten som har varit i Provinstidningen handlar om budgetanpassningen på 

SÄBO. Det är viktigt att politiken och tjänstemännen står upp för sina beslut. 

Lars – Olof Ottosson (C) beskriver det ekonomiska läget som smärtsamt, både för 

kommuner och regioner ute i landet. Åmål är inte något undantag vad gäller detta. 

En positiv nyhet är dock att det nu finns permanenta distriktsläkare på MedPro, ej 

stafettläkare.  

Marco berättar också om det nya äldreboendet på Tjuke med 50 demensplatser som 

ska vara färdigställt våren 2026. Invigning skedde 20/3.   
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§ 8 Åmålsrundan och Ronden 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Jan-Erik Samuelsson redogör för att Västra Götalandsregionen har ansvar för 

kollektivtrafiken. Kommunen äger inte frågan. Åmålsrundan försvann under förra 

året 2023. Kommunen har inga pengar till att betala kollektivtrafiken. Åmåls 

kommun har gjort ett tillfälligt ”tillköp” Detta kan kommunen inte längre göra. X 

linjen har införts i bland annat Värmland. I några kommuner i Västra Götaland har 

detta påbörjats. 8 januari skickade kommunen iväg en skrivelse till 

kollektivtrafiknämnden och Västra Götalandsregionen. Regionen har hänvisat 

frågan till Västtrafik. I mitten på mars fick kommunen svar att handläggning pågår. 

Lars Skogsberg frågar om kommunen kan ställa krav från politikens sida. Inte mer 

än kommundirektörens skrivelse enligt Michael Karlsson (M). 

Fråga hur löses det ekonomiska i Säffle vad gäller FlixBus. Det betalar kommunen 

och regionen är inte inblandad förklarar Jan-Erik. 

Rose-Marie Edvardsson, SPF, frågar om FlixBus som kör skolungdomar. Vad gör 

de när de kört ungdomar under dagen. De har endast ansvar för skolskjuts av 

ungdomar.  

En generell fråga ställs också om finns något alternativ till Ronden. Det är skillnad 

på Ronden och bo i Åmål eller exempelvis Uddevalla. 

Ronden plockade upp efter vägen tidigare, vilket flera i pensionärsrådet instämmer 

var bra. 

Slutligen vad gäller Ronden har ett brev gått iväg nu lite sent, på grund av den 

mänskliga faktorn. Jan-Erik Samuelsson meddelar att svar kommer att anges så 

snart det har inkommit.  
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§ 9 Byggplaner av seniorboendet i kvarteret 
Illern 

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet noterar informationen.  

Sammanfattning av ärendet 

Lars-Olof Ottosson (C) beskriver en förstudie där ÅKAB har fått uppdrag från 

kommunen under våren om ett eventuellt bygge för 55+. Det ska ligga centralt och 

vara till för personer som flyttar från exempelvis villa till en trygghetsskapande 

lägenhet. Ännu oklart hur många lägenheter det kan bli. Information kommer 

senare.  
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§ 10 Tillgång till god man och förvaltare 

Pensionärsrådets beslut 

Pensionärsrådet tackar för presentationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Enhetschef för Överförmyndarenheten Marleen Smersfelt och Christer Törnell 

(KD) presenterar sig tillsammans för pensionärsrådet.  

 

Kommunala pensionärsrådet undrar hur tillgången ser ut i kommunen gällande god 

man och förvaltare. 

 

Marleen Smersfelt inleder med en presentation över aktiva ärenden Åmål. För 

tillfället har Överförmyndarenheten 215 aktiva ärenden 2023 att jämföra med 196 

2022. 

Det finns 145 aktiva ställföreträdare 2023, att jämföra med 121 år 2022. 

 

Det finns förvaltare, god man, både för äldre och till exempel ensamkommande 

barn. 

 

Eventuella behov: För tillfället utreder Överförmyndarenheten 13 ärenden som är 

på gång och 2 byten, alltså ställföreträdare som vill avsluta sina uppdrag. 

 

Lars Skogsberg, SPF, frågar om uppdraget och hur länge man har det. 

Tills en lösning är på plats har man uppdraget, även om ställföreträdaren har 

klargjort att den vill avsluta sitt uppdrag.  

 

Kerstin Grundberg, PRO, frågar hur man går till väga när man behöver en god man.  

 

Marleen Smersfelt beskriver rekryteringsbas för ställföreträdare. Det är inget krav 

att ställföreträdare bor i Åmål. Överförmyndarenheten söker och rekryterar inom 

hela verksamhetsområdet. Överförmyndarenheten arbetar inom Årjäng, Säffle, 

Dals-Ed, Bengtsfors och Åmål.  

I kandidatbanken finns 197 personer som har visat sitt intresse till ställföreträdare. 

Det betyder inte att 197 personer väntar i kö. Man kan säga ja en gång, och nej en 

annan gång till ett uppdrag.  

 

Utmaningar som finns är mer krävande och utmanande behov hos huvudmän. Det 

ställer högre krav på ställföreträdares kompetens och engagemang i uppdraget. Det 

kan handla om kompetens kring psykisk ohälsa, och personer på SÄBO.  
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En annan utmaning som Överförmyndarenheten känner av är att 

digitaliseringsgraden ligger efter. Till exempel måste ställföreträdare ta sig till 

banken för till exempel ett individärende.  

 

Redovisningsperiod (årsräkningar) som Överförmyndarenheten ska granska ligger 

på 640 ärenden. 

Det är endast 19 personer av 640 årsräkningar som visat intresse för ett nytt 

uppdrag. Att vara ställföreträdare är intensivt vad gäller kontakt med banker och 

myndigheter.  

 

Krav för att bli god man: 

Kontroller i belastningsregistret görs. I övrigt ska personen ha kunskap om det 

svenska samhället, vardagsekonomiska kunskaper samt ordnad egen ekonomi. 

Kontroll görs även hos Socialtjänsten och Kronofogden. Socialtjänsten, även vad 

gäller sociala problem. Det får heller inte finnas några intressemotsättningar med 

huvudman. 

Det görs också en kontroll av personuppgifter samt att man själv inte finns i 

Överförmyndarenhetens register. 

 

Vad gör en ställföreträdare: 

Uppdelat i tre block. En ställföreträdare ska förvalta egendom, betala räkningar, 

placera pengar i fonder samt fördela pengar till huvudmannen. 

Ställföreträdaren ska också bevaka huvudmannens rätt. Det kan handla om att söka 

bidrag, skriva avtal, sälja hus eller på annat sätt företräda huvudmannen.  

Det är viktigt att se till att huvudmannen får en meningsfull fritid och livssituation. 

Ställföreträdaren genomför årsredovisningar 1 gång per år. De besöker 

huvudmannen en gång per månad. 

 

Utbildning: 

Överförmyndarenheten har uppdraget att utbilda och stötta nya och befintliga 

ställföreträdare i uppdraget. 

Information om uppdraget och utbildning finns på hemsidan: Vad gör 

överförmyndarnämnden? | Åmål kommun (amal.se) 

Det finns också litteratur, broschyrer, digitala / fysiska utbildningar om 

årsräkningar, samt individuellt stöd. 

Ställföreträdarna kan boka in besök på Överförmyndarenheten om de har behov av 

hjälp med ett ärende. Däremot har huvudmännen väldigt olika behov. Till exempel 

kan en individ behöva hjälp med skuldsanering. En annan individ är dement. Har 

man anhöriga eller inte. Förstår huvudmannen vad som gäller i sitt fall. Uppdraget 

är komplext. 

 

En utbildning för god man kommer genomföras under hösten. Margareta Gillberg, 

PRO, frågar om det inte är vanligt att god man är anhörig. Marleen Smersfelt 

redogör för att en ställföreträdare får arvode om personen begär det. Anhöriga kan 

givetvis avstå arvode. I övrigt vägs olika parametrar in i hur kontakten sett ut. 

Därefter betalas en summa ut. Ett vanligt uppdrag genererar i snitt 10–12000 kronor 

https://amal.se/kommun-och-politik/kommun/overformyndaren/vad-gor-overformyndarnamnden
https://amal.se/kommun-och-politik/kommun/overformyndaren/vad-gor-overformyndarnamnden
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per år för en ställföreträdare. Britt-Marie Lundin, PRO, undrar vem som betalar. 

Marleen förklarar att beroende på så betalar huvudmannen själv för uppdraget. Har 

ställföreträdaren höga vårdkostnader eller skuldsanering betalar den inte. Christer 

Törnell (KD) lyfter att ställföreträdarna gör ett viktigt arbete och ser positivt på om 

fler personer kan tänka sig att ta uppdrag som ställföreträdare. 

 

Jan – Erik Samuelsson föreslår att Marleen Smersfeldt bjuds in till SPF och PRO 

och berättar mer om uppdraget som ställföreträdare. 

 

Marleen Smersfelt visar även en presentation av Åmåls kommuns nya hemsida och 

länk till Överförmyndarenheten. Antingen anmäler man eller ansöker om intresse 

till ställföreträdare. Anhöriga kan anmäla in till Överförmyndarenheten om en 

anhörig behöver eller är i behov av ställföreträdare. Antingen samtycker 

huvudmannen till att få en god man. Ett läkarintyg behövs om huvudmannen själv 

inte anser sig ha behov av en ställföreträdare. 
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§ 11 Bedrägerier och brandlarm kopplade till 
äldre 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet tackar för informationen och presentationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Daniel Andersson, Säkerhetsstrateg redogör för brandlarm kopplade till äldre. 

Brandskyddet ligger på många aktörer. Först ligger det på den enskilde att ta ansvar 

för sitt eget skydd. Därefter fastighetsägare och räddningstjänsten. Daniel 

Andersson presenterar några exempelfall. Vem har ansvar för ett brandlarm på ett 

företag. Det har företaget själva.  

Är det en fastighet med bostadsrätter och företag på bottenplanet är det 

fastighetsägaren, verksamheten och de som bor i bostadsrätter ovanpå som är 

ansvariga. 

Två fiktiva exempel: Pensionären Ebbas lägenhet. Den har fastighetsägare och Ebba 

ansvar för. 

Pensionären Ebbas privata hus. Det har enbart Ebba ansvar för. 

Brandskyddet är kopplat till den verksamhet man har. Till exempel ÅKAB hyr ut en 

lokal med äldreboende till Åmåls kommun. Då är det verksamheten som hyr in sig 

som är ansvariga för lokalen. En diskussion kan dock tas med fastighetsägare om 

vem som står för brandlarmet eller inte. Kerstin Grundberg, PRO, frågar om 

äldreboende och skyldighet att ha en hemförsäkring. Daniel Andersson förklarar att 

hemförsäkringen står för lösöret i fastigheten. Fastighetsägaren ansvarar dock för 

själva fastigheten. 

Lars Skogsberg, SPF, frågar om brandsläckare i sitt hus. Daniel Andersson redogör 

för att varje individ har ett eget ansvar för sin fastighet. Ingen myndighet har rätt att 

gå in i en privatpersons fastighet och meddela vad som är fel eller inte, utan det är 

fastighetsägarens ansvar. 

Tillsyn i privata hem görs endast vid tillbyggnad eller om sotare behöver gå in. En 

myndighet kan endast utfärda eldningsförbud i en fastighet. Britt-Marie Lundin, 

PRO, frågar om det är krav på att ha brandvarnare i hemmet. Svar: Nej, det finns 

inga sådana krav.  

Inga privatpersoner är idag direkt uppkopplade till larmcentral. Det är endast 

företag och myndigheter. Till exempel har äldreboende så kallade automatlarm, 

vilket lagen kräver. Redan nu finns problem med automatlarm som går igång och är 

falska. Daniel Andersson beskriver vidare att en privatperson kan skaffa ett 

brandlarm privat. Vid en händelse ringer ett privat larmbolag upp. Om jag inte är 
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hemma får jag ett SMS. Räddningstjänst och larmcentral kan inte med automatik 

ges till privatpersoner.  

Daniel Andersson visar också en presentation över statistik på bedrägerier bland 

äldre. Generellt är uppklarningsprocenten på bedrägerier låg i Sverige. Straffskalan 

är också låg vad gäller bedrägerier i Sverige mot övriga Europa.  

Antalet bedrägeriet ökade med 100 % mellan 2010–2020. 

Cirka 200 000 brott anmäldes förra året. IT brottsligheten genererade 2 miljarder 

förra året. Denna typ av brottslighet finansierar till stora delar den grova 

organiserade brottsligheten. Bedrägeribrottsligheten är förhållandevis en riskfri 

kriminell aktivitet.  

Lars Skogsberg, SPF, undrar om Daniel Andersson har pratat med bankerna. 

Swedbank har exempelvis varit uppe hos kommunen och informerat. Det har också 

delats ut information till hushåll meddelar Andersson.  

Vi har cirka 3500 pensionärer i Åmåls kommun. Daniel Andersson önskar att 

pensionärsrådet kontaktar honom om de har förslag på hur vi kan nå ut till fler äldre 

i kommunen och varna för bedrägerier. Uppenbarligen räcker det inte att enbart 

skicka ut brev till äldre angående bedrägerier. 

Ulla Stang., PRO, poängterar att undvika att svara i telefonen om ett nummer man 

inte känner igen ringer. Nu för tiden står det om myndigheter ringer. Däremot kan 

det vara svårt att inte svara i telefonen om man till exempel väntar på ett samtal från 

vårdcentralen. Då kan det stå hemligt nummer. 

Lars-Olof Ottosson (C) tillägger att det är viktigt att titta noga på mejlen och vilken 

adress som ligger bakom. 

Daniel Andersson visar två exempel på fejkade mejl från Polisen.  

Till sist redogör Andersson för så kallade VD bedrägeriet. Det innebär att bedragare 

skickar ut fejkade mejl till anställda. Till exempel en faktura som de ska betala. 

Adressen från VD till den anställde ser identiska ut med till exempel kommunens 

mejl. Mycket viktigt att kontrollera små detaljer som hur mejlen ser ut, logotyper 

med mera.  
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§ 12 Fängelsinformation   

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

 Lars-Olof Ottosson (C) meddelar att Michael Karlsson (M) sitter i 

fängelsediskussioner idag. Pensionärsföreningarna får utdelat en broschyr med 

information om fängelseplanerna. Detta skapar värde för Åmåls kommun. 

Lars-Olof Ottosson (C) beskriver att tanken är klass II anstalt. Åmåls kommun äger 

40 ha mark och har option att köpa ytterligare 20 ha om det behovet uppstår. Jan-

Erik Samuelsson framhåller även att det är viktigt att dessa planer går igenom för 

Åmåls kommun.  
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§ 13 Information från 
pensionärsorganisationerna 

Pensionärsrådets beslut 

Rådet noterar informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

SPF lämnar följande information om aktuella aktiviteter: 

Under våren satsar vi på att få medlemmarna att röra på sig. Vi fortsätter att dansa 

linedance med både grund- och fortsättningskurs. Vi har gymnastik, boule och 

bowling. När våren är i antågande startar vi balanspromenader i Örnässkogen. Vi 

kommer också med en ny aktivitet – gåfotboll som kommer att ske på 

fotbollsplanerna vid Kamratgården. Nytt är också skytte för seniorer i samarbete 

med pistolskytteföreningen. 

Vi kommer att genomföra några resor under våren. 24 april åker vi Frykensjöarna 

runt med besök på Rottneros, Sahlströmsgården och Torsby motormuseum. 6–9 

juni besöker vi Österlen med studiebesök på bland annat Brösarps backar, Ravlunda 

kyrka, Äpplets hus, Dag Hammarskjölds Backåkra med mera. I samarbete med 

försvarsutbildarna besöker vi Linköping 28–29 maj med besök på Flygmuséet och 

därefter Nobelmuséet i Karlskoga.  

I april har vi en whisky- och chokladprovning. På månadsmötet i april kommer 

Fredrik Skärlund från MedPro och informerar. På Åmåls marknad den 20 april har 

vi marknadscafé för alla. Ytterligare en ny aktivitet är ett bilrally i norra Dalsland 

med både quiz och praktiska prov som avslutas med lunch på Forsbacka. 

 

PRO lämnar följande information om aktuella aktiviteter:  

Vi har varje vecka regelbundna aktiviteter som olika kortspel, frågesport, 

sångövning, måleri samt gemensamma fredagsluncher med mera. 

Möjlighet till ”Öppet hus” finns varje tisdag förmiddag, där ett forum för samtal, 

information och gemenskap kan erbjudas. 

Vi har månadsmöten där det bjuds på olika typer av framträdanden, till exempel 

musik. Det kan också komma inbjudna gäster från olika samhällsfunktioner som 

informerar om olika aktualiteter. Det finns sedan många år ett tätt samarbete med 

PRO Mellerud och bra utbyte av idéer, material och goda råd med mera. 

Projekt Dalsland är ett projekt där PRO-föreningarna i Dalsland kan samarbeta på 

olika plan. PRO Åmål samarbetar med PRO Säffle, då främst med resor. Det 

stundar en krogshow på Rondo i Göteborg med flera bussar Säffle- och Åmålsbor. 
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Vi har haft en heldag på Tresticklans nationalpark, en inspirationsdag i Bengtsfors 

med mat och hälsa som tema. Vi har också provat på ”Bowls” i Billingsfors och till 

hösten ska PRO Åmål anordna en träff. 

När värmen kommer i maj månad flyttar PRO Åmål all sin verksamhet till 

Skogshyddan. Då har vi också möjlighet att spela boule på vår utomhusbana, spela 

kort och ta ett bad. 
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